

Photo: Ian Crysler



Celebrate someone who is helping to conserve Ontario's heritage!

Help us recognize and celebrate outstanding contributions by people whose leadership, commitment and creativity has made a difference to their community, region or to the province.

The Lieutenant Governor's Ontario Heritage Awards recognize achievements in four categories:

- [Youth Achievement](#)
- [Community Leadership](#)
- [Lifetime Achievement](#)
- [Excellence in Conservation](#)

The top individual recipient of the award for Youth Achievement also receives a \$2,000 post-secondary scholarship funded by the Trust and Young Heritage Leaders program sponsor Great-West Life, London Life and Canada Life.

Nomination Deadline: September 30, 2017

[Contact us](#) or visit our website at heritagetrust.on.ca/recognition for more information.



STRONGER COMMUNITIES TOGETHER™

Rendez hommage à quelqu'un qui contribue à la conservation du patrimoine de l'Ontario!

Aidez-nous à souligner et à mettre à l'honneur la contribution exceptionnelle de gens dont le leadership, l'engagement et la créativité ont fait une différence dans leur collectivité, leur région ou la province.

Les Prix du lieutenant-gouverneur pour les réalisations des jeunes en matière de conservation du patrimoine ontarien sont décernés dans quatre catégories :

- [Réalizations des jeunes](#)
- [Ensemble des réalisations en matière de conservation](#)
- [Réalizations communautaires](#)
- [Excellence en matière de conservation](#)

Le bénéficiaire du prix décerné pour les réalisations des jeunes qui arrive au premier rang reçoit également une bourse d'études postsecondaires de 2 000 \$ financée par la Great-West, compagnie d'assurance-vie, London Life, compagnie d'assurance-vie, et Canada-Vie – les commanditaires du programme Jeunes leaders du patrimoine.

Date limite de réception des candidatures :